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Päätösehdotus  
Merkitään tiedoksi. 

 
Päätös  

Merkittiin tiedoksi käyty keskustelu. 
 
 
Selostus  

Maija Anttila kommentoi kiinteistö- ja tilastrategian valmistelua ja tiedusteli, miksi 
strategia esiteltiin yhteiselle kirkkoneuvostolle vaikka valmistelu ei ole vielä valmis. 
Asiasta keskusteltiin ja todettiin, että kiinteistöjohtokunta toimii yhteisen 
kirkkoneuvoston alaisena kiinteistö- ja tilastrategian valmistelussa, minkä vuoksi 
haluttiin varmistaa valmistelun suuntaviivojen oikeellisuus. 
Maija Anttila nosti esiin sen, ovatko luottamushenkilöt jäävejä valmistelemaan 
kiinteistöstrategiaa. Yhtymän johtaja Juha Rintamäki totesi, että 
kiinteistöjohtokunnassa kiinteistöjohtaja Osmo Rasimus toimii esittelijänä ja 
yhteisessä kirkkoneuvostossa yhtymän johtaja. Todettiin että strategian valmistelu 
on erikoistapaus, jossa tulee hyödyntää Rohkeasti yhdessä -ohjelmassa tehty 
monivuotinen valmistelutyö. 
Juhani Strandén kysyi kiinteistöjohtaja Rasimukselta, minkä vuoksi Kannelmäen 
kirkon seurakuntarakennuksen hanke ei etene, vaikka asiasta on tehty aiemmat 
päätökset jo 10/2019 ja 3/2020. Kiinteistöjohtaja vastasi, että kyseisten päätösten 
pohjana olleet tilojen suunnittelu kolmansien tahojen käyttöön eivät ole toteutuneet 
käyttäjien vetäydyttyä tiloihin sitoutumisesta. Purkusuunnittelu ja 
enimmäiskustannusarvion tarkentaminen ovat parhaillaan työn alla. 


